
 
 

ZAPISNIK 1. SESTANKA  
KOMISIJE ZA ŠOLSKO IN VRTČEVSKO PREHRANO  

ZA ŠOLSKO LETO 2023/2024 
 

Čas: 23. oktober 2023, ob 7. uri, v učilnici 1. a 
 
Prisotni: pom. ravnateljice za vrtec Ariadna Agnič, dipl. vzg., Katja Bučar, prof., Nina Pavlin, 
prof., Irena Pečnik, VPO-pom. vzg., ga. Tatjana Krajnc in ga. Silvana Stanič, predstavnika 
podjetja Slorest d. o. o., predstavnica staršev ga. Janja Cekuta in učenki Alja Kralj in Meta 
Hönigman 
 
Odsotni: predstavnica staršev ga. Špela Poreber 
 
Dnevni red: 

1. Uvodni pozdrav predsednice komisije 
2. Predstavitev uvedenih sprememb z novim šolskim letom (sprememba urnika 
prehranjevanja, uvedba ločevanja odpadkov, spremembe podobe jedilnice) 
3. Pregled aktivnosti, ki se bodo na področju prehrane odvile do konca šolskega leta 
4. Predstavitev jedilnika s strani kuhinje (najljubše jedi otrok, uvajanje novih jedi, jedi, 
pri katerih nastane največ odpadkov) 
5.  Razno (pobude in predlogi) 
 

 
K 1. točki 
Predsednica komisije ga. Ariadna Agnič je pozdravila vse navzoče in povedala, da jo veseli, da 
je komisija ostala v enaki zasedbi kot lani, saj bomo lahko z delom nadaljevali naprej in ga 
nadgrajevali. 
 
K 2. točki 
Ga. Ariadna je pohvalila dosedanji odnos in sodelovanje s kuhinjo. Z letošnjim šolskim letom 
se je v vrtcu urnik kosila malo zamaknil, kar so vzgojiteljice pohvalile. Drugih večjih sprememb 
ni bilo. V vrtcu ugotavljajo, da po popoldanski malici velikokrat ostane hrana. Predlagali so, da 
se zamenjata dopoldanska in popoldanska malica. S tem bi poskusno začeli  januarja. 
V šoli smo v tem šolskem letu uvedli kar nekaj sprememb. Malica na PS poteka ločeno v 
jedilnici, naprej imajo malico 6. in 7. razredi, nato pa še 8. in 9. razredi. Prav tako smo v jedilnici 
prerazporedili mize ter uredili pospravljani kotiček, v katerem učenci za seboj sami 
pospravljajo po malici in kosilu. Učenci so idejo pozdravili in po začetnem »lovljenju« sedaj 
uspeva po pričakovanjih.  
Šolska shema tudi v tem šolskem letu ostaja nespremenjena. Financirana je iz sredstev EU. 
Označena bo na šolskem jedilniku. 
V jedilnik bomo poskušali vnašati jedi po željah učencev. Hkrati pa smo uvedli, da ob jedeh, ki 
so učencem nekoliko bolj neznane, pripravimo tudi plakat, s pomočjo katerega podrobneje 
spoznajo določeno jed (iz katerih sestavin je, od kod izvira, zanimivosti …).  



 
 
K 3. točki 
Ga. Ariadna je povedala, da se je udeležila srečanja OZPHR, kjer so povedali, da je njihov 
letošnji cilj dvigovanje ravni prehranjevanja v celotni Sloveniji. V letošnjem šolskem letu bomo 
pripravili izobraževanje za zaposlene iz področja Varne prehrane in HASAPA, prav tako tudi 
anketne vprašalnike glede varnosti pri prehrani. 
V vrtcu imajo v mesecu novembru prednostno nalogo Od pšenice do potice. Tako da bodo na 
to temo potekale številne aktivnosti, povezali se bodo tudi z zunanjimi društvi (Društvo 
podeželskih žena). 
V šoli se bo izvajal projekt Hrana ni za tja v en dan, v okviru katerega bomo dvakrat na leto 
tehtali količino odpadne hrane pri kosilu. V anketi so učenci izrazili željo po dekoraciji jedilnice. 
Likovne izdelke učencev bomo tako razstavili v kuhinji (delilni pult, stena, vrata …). Prav tako 
bomo izvedli dve delavnici za učence, kjer bodo spoznali delo kuhinje ter skupaj tudi pripravili 
kakšno jed (na primer namaz). V okviru interesne dejavnosti Animateka pa bomo posneli 
filmček, kjer bomo na zanimiv način učencem prikazali način pospravljanja po malici in kosilu. 
 
K 4. točki 
Kuharica Tatjana je predstavila svoja opažanja. Učenci pojejo najmanj  zelenjavnih narastkov, 
zelenjavnih omak, enolončnic ter namazov (jajčni, zelenjavni). Zelo radi imajo govejo juho, 
testenine, »čufte« … Vodja obrata Silvana je obljubila, da nam pošlje podatke o mesečni 
količini odpadkov. 
 
K 5. točki 
Učenki sta povedali, da je v jedilnici boljše, ker imajo malico v dveh delih. Na splošno pohvalita 
hrano, poveste pa, da učenci večinoma spijejo zelo malo čaja. Ne marajo mlečnih jedi in 
namazov. 
Učiteljica Nina je predlagala, da se komisiji pridruži učiteljica iz podaljšanega bivanja. 
Predstavnica staršev je pohvalila trud, prilagajanje in vključevanje različnih sestavin v jedilnik.  
Vsi udeleženci smo pohvalili sodelovanje med vsemi člani komisije. 
Nadaljnjih pobud in predlogov ni bilo. 
 
Sestanek smo zaključil ob 8. uri. 
 
Dolenjske Toplice, 24. 10. 2023                                                              Zapisala: 
                                                                                                                     Katja Bučar, prof. 


